

DISTANT BELLS – Pink Floyd Tribute Band

(Czech – delší verze)

Distant Bells je brněnská kapela (CZ), která se již od roku 2003 věnuje živé reprodukci legendární hudby Pink Floyd. Živé hraní pro Distant Bells znamená hlavně co nejvěrnější napodobení dobového zvuku. Na jejich koncertech tak uvidíte dobové aparáty, nástroje a efekty, díky kterým vám přiblíží alespoň zvukově neopakovatelnou atmosféru 70. let.

V jejich repertoáru je nyní již přes 80 skladeb Pink Floyd od raného období Syda Barretta přes všechna studiová alba až po některé kousky z Gilmourovy sólové éry. Skladba písní je na koncertech pokaždé velkým překvapením. Zazní vždy nějaké hity, ale i méně známé art rockové skladby. Díky této repertoárové směsce je každá návštěva koncertu Distant Bells jedinečným zážitkem.

(Czech – kratší verze)

DISTANT BELLS

Brněnská kapela, která od roku 2003 věrně interpretuje legendární hudbu Pink Floyd. Autentický dobový zvuk, originální aparatury a více než 80 skladeb v repertoáru - od raných let Syda Barretta až po sólovou éru Davida Gilmoura. Koncerty Distant Bells nadchnou jak příležitostné posluchače, tak i ty nejvěrnější fanoušky Pink Floyd.

(English – Long version)

Distant Bells is a band from Brno (CZ) that has been devoted to live performances of the legendary music of Pink Floyd since 2003. For Distant Bells, live playing means recreating the vintage sound as faithfully as possible. At their shows you'll see period-correct gear, instruments and effects that bring back the unmistakable sonic atmosphere of the 1970s.

Their repertoire now includes over 80 Pink Floyd songs – from the early Syd Barrett era, through all studio albums, to selected pieces from David Gilmour's solo career. Each concert brings a fresh setlist, combining iconic hits with lesser-known art rock gems. Thanks to this unique mix, every Distant Bells show is an unforgettable experience.

(English - short version)

Distant Bells

A Brno-based band that has been faithfully recreating the legendary music of Pink Floyd since 2003. Authentic vintage sound, original gear and more than 80 songs in the repertoire – from the early days of Syd Barrett through all studio albums up to David Gilmour's solo era.

Distant Bells concerts captivate both casual listeners and the most devoted Pink Floyd fans.

(Deutsch – Lange Version)

Distant Bells ist eine Band aus Brünn (CZ), die sich seit 2003 der Live-Interpretation der legendären Musik von Pink Floyd widmet. Für Distant Bells bedeutet Live-Musik vor allem eine möglichst originalgetreue Nachbildung des damaligen Sounds. Auf ihren Konzerten erlebt man originale Instrumente, Effektgeräte und Verstärker, die die unverwechselbare Klangatmosphäre der 1970er Jahre zurückholen.

Im Repertoire stehen mittlerweile über 80 Pink-Floyd-Songs – von der frühen Syd-Barrett-Ära über alle Studioalben bis hin zu ausgewählten Stücken aus David Gilmours Solokarriere. Jede Show überrascht mit einer neuen Songauswahl, in der sich große Hits und selten gespielte Art-Rock-Perlen abwechseln. Dank dieser Vielfalt wird jedes Distant-Bells-Konzert zu einem einzigartigen Erlebnis.

(Deutsch - kurz Version)

Distant Bells

Eine Band aus Brünn, die seit 2003 die legendäre Musik von Pink Floyd originalgetreu interpretiert. Authentischer Vintage-Sound, originale Instrumente und über 80 Songs im Repertoire – von den frühen Jahren mit Syd Barrett über alle Studioalben bis hin zur Solokarriere von David Gilmour. Die Konzerte von Distant Bells begeistern sowohl Gelegenheitsbesucher als auch die treuesten Pink-Floyd-Fans.